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Interpellation: Projekt vikariehantering fortsätter 
 

Linköpingsborna har under hösten fortsatt fått läsa om S+M-styrets projekt kring 
vikariehanteringen. I en interpellationsdebatt i Linköpings kommun 27/8 i år sa ansvarigt 
kommunalråd Elias Aguirre (S), “att den vikariehantering som finns inom förskolan är ju 
inte beslutad av Barn- och ungdomsnämnden utan det är en fråga som sköts av 
utbildningsförvaltningen” samt, “det är klart att vi följer det här noggrant och ser om det blir 
bättre”. 

Som liberal väcker detta uttalande flera frågor kring hur S+M-styret ser på förskolan och 
förskolans personal. Nu har det gått nästan 2 månader sedan detta uttalande och rubrikerna i 
Corren fortsätter kopplade till ett projekt som inte alls fungerar och som Aguirre ytterst är 
ansvarig för. 

Med anledning av det önskar jag ställa följande frågor till ansvarigt kommunalråd: 

- Vad är ansvarigt kommunalråds bild av Projekt vikariehantering när han nu har följt 
arbetet noggrant i två månader? 

- Avser ansvarigt kommunalråd att vidta åtgärder för att lösa den icke fungerande 
vikariehanteringen? 

 

Åsa Wennergren 

Gruppledare, Liberalerna Linköping 
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